



12/11/2024

**Hotel Establishments, Events Organisers, Tourism
Restaurants and Venue Owners**

السادة/ المنشآت الفندقية ومنظمي الفعاليات والمطاعم السياحية وملاك القاعات
المحترمون

Circular No. 9/2024

تعميم رقم 9/2024

Subject: Launch Event Licensing Guidelines in the Emirate
of Abu Dhabi

الموضوع: إطلاق دليل ترخيص الفعاليات في إمارة أبوظبي

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Pursuant to Law No. 8 of 2018 establishing the Department of Culture and Tourism – Abu Dhabi (DCT Abu Dhabi) with a mandate to develop the tourism industry in the Emirate of Abu Dhabi, and upon the Executive Council's Chairman Resolution No. 54/2016 on the events licensing system in Abu Dhabi, and upon DCT Abu Dhabi's Chairman Resolution No. 11/2019 relating to the application mechanism of the events licensing system in the Emirate of Abu Dhabi through the tasks assigned to DCT Abu Dhabi.

بناءً على القانون رقم (8) لسنة 2018 بشأن إنشاء دائرة الثقافة والسياحة – أبوظبي، وما نص عليه بشأن المهام والاختصاصات لتحقيق التنمية السياحية لإمارة أبوظبي، وعلى قرار رئيس المجلس التنفيذي رقم (54) لسنة 2016 بشأن نظام ترخيص الفعاليات في إمارة أبوظبي، وقرار رئيس دائرة الثقافة والسياحة – أبوظبي رقم (11) لسنة 2019 بشأن آلية تطبيق نظام ترخيص الفعاليات في إمارة أبوظبي وذلك من خلال القيام بالمهام الموكلة للدائرة.

DCT Abu Dhabi announces the launch of the Event Licensing Guide for the Emirate of Abu Dhabi, which serves as a comprehensive reference aimed at simplifying and standardising the procedures for obtaining event licences throughout the emirate.

تُطلق دائرة الثقافة والسياحة – أبوظبي دليل ترخيص الفعاليات في إمارة أبوظبي، الذي يُعتبر مرجعاً شاملاً يهدف إلى تبسيط وتوحيد إجراءات الحصول على تراخيص الفعاليات في كافة أنحاء الإمارة.

The guide contains detailed information about the event licensing system, including clear guidelines on the standards and requirements necessary for issuing and managing licences for various types of events, including cultural, sports, entertainment, and business events.

يحتوي الدليل على معلومات مفصلة حول نظام ترخيص الفعاليات، مع إرشادات واضحة حول المعايير والمتطلبات اللازمة لإصدار وإدارة تراخيص الفعاليات بمختلف أنواعها، بما في ذلك الفعاليات الثقافية، الرياضية، الترفيهية، وفعاليات الأعمال.

Additionally, the guide outlines compliance procedures to ensure an effective regulatory environment and enhances transparency and efficiency among event organisers and relevant authorities. It also provides comprehensive information on application steps and best practices to ensure the success of events.

يتضمن الدليل أيضاً إجراءات الامتثال لتوفير بيئة تنظيمية فعالة، ويعزز مستوى الشفافية والكفاءة بين منظمي الفعاليات والجهات المعنية. كما يقدم معلومات شاملة حول خطوات التقديم وأفضل الممارسات لضمان نجاح الفعاليات.

Moreover, the guide covers all types of required licences and permits, including those for large events, and presents specific guidelines for cultural events, religious occasions, and charitable activities, emphasising adherence to Emirati values and traditions.

علاوة على ذلك، يغطي الدليل كافة أنواع التراخيص والتصاريح المطلوبة، بما في ذلك الفعاليات الكبرى، ويستعرض إرشادات خاصة بالفعاليات الثقافية والمناسبات الدينية والخيرية، مع التأكيد على الالتزام بالقيم والتقاليد الإماراتية.

The launch of this guide is part of the efforts of DCT Abu Dhabi to facilitate event organisation procedures and supports its Tourism Strategy 2030, which aims to increase the number of visitors to the emirate.

يأتي إطلاق هذا الدليل في إطار جهود دائرة الثقافة والسياحة – أبوظبي لتيسير إجراءات تنظيم الفعاليات، ويدعم استراتيجيتها السياحية 2030 التي تستهدف زيادة عدد زوار الإمارة.

We kindly request adherence to the guidelines provided when organising any event in the Emirate of Abu Dhabi and to obtain the necessary approvals through the Event Licensing System and relevant authorities prior to the event.

لذا، يُرجى مراعاة التقيد بما جاء في الدليل عند إقامة أية فعالية في إمارة أبوظبي، وأخذ الموافقات اللازمة عبر نظام ترخيص الفعاليات والجهات المعنية قبل إقامة الفعالية.

Circular No. 9/2024





For access to the guidelines, visit the DCT Abu Dhabi website: <https://dct.gov.ae/en/e.services/events.licensing.system.aspx> <https://dct.gov.ae/ar/e.services/events.licensing.system.aspx>

للاطلاع على الدليل، يمكنكم زيارة المنصة الخاصة بدائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي من خلال زيارة الرابط أدناه:

For further enquiries or technical support, please contact the following: contact@tamm.abudhabi 800 555

Abu Dhabi Contact Centre – 800 555
Email : contact@tamm.abudhabi

مركز اتصال حكومة أبوظبي - 800 555
البريد الإلكتروني: contact@tamm.abudhabi

Or visit the link below:
<https://www.tamm.abudhabi/>

أو زيارة الرابط أدناه:
<https://www.tamm.abudhabi/>

Kind Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

The Department of Culture and Tourism - Abu Dhabi

دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي



Handwritten signature in blue ink.

